
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Referat af generalforsamling 05.04.19 

 
 

1. Valg af dirigent: 

Poul Erik Mogensen 

 

2. Bestyrelsens beretning, 

 

Generalforsamlingen indledes med foredrag.  

v/Carsten Andersen, fra Bo Trygt. 

Om indbrudssikringog nabohjælp. 

 

Beretning. 

Så er vi blevet et år ældre. 

Jeg vil begynde med arbejdet med hjertestarter. 

Sidste år havde vi besøg af hjerteforeningen om hjertestartere. 

Vi har søgt om hjertestarter fra Trygfonden og fået afslag. Vi blev opfordret til at prøve en gang til. 

Det gjorde vi for et år siden, med frist 1. september. Det blev et afslag igen. Vi fik svar i november 

2018. 

Nu har vi har brugt to år på denne sag uden resultat. 

Det er ikke tilfreds stillende.  

Vi har en ansøgning ude nu også, et andet sted. Vi har lige fået afslag. 

Mere ang. hjertestarter under punkt på dagsorden. 

 

 Siden sidst. 

Der er kommet ny lovgivning ang. registre.  

Foreningen har register over foreningens medlemmer. 

Læs om foreningens politik på hjemmesiden. 

 

Aktiviteter. 

Der var planlagt, som vi plejer, en skovtur også i år. Den blev aflyst for første gang. 

Grunden var manglende tilslutning. 

Det er muligt at dagen var forkert, men ærgerligt er det. 

Vi havde også en arbejdsdag. 

Der var ikke så mange fremmødte, men det er ok. Det vil være svært at finde opgaver til flere. 

Der blev foreslået at vi skulle rydde fortove ved ubebyggede grunde. 



 

 

 Det var der ikke enighed om. Det er i tråd med at vi tidligere har tilbudt ejere at udføre arbejdet 

mod en godtgørelse. 

Det er altid blevet afslået af ejerne. 

Der blev lavet et stort bord med materialer fra sagbruget i Nr. Asmindrup 

Der var en lille frokost efterfølgende. 

 

Vi har lavet en henvendelse til grundejerne af ubebyggede grunde om at tilse og vedligeholde 

grundene. 

Begrundelse var at store træer kan være til gene for naboer. De tager lys og de kan vælte i meget 

vind. 

Resultatet er at en grund blev ryddet. De andre, ingen reaktion. 

Vi har et forslag til hvad vi gør, under punkt på dagsorden. 

Vi har Antennegrunden som bliver brugt til at spille fodbold og hvad den ellers kan bruges til. 

For eks. en fælles frokost i det grønne. 

Græsklipningen fungerer godt. 

 

Det er mit indtryk at aktiviteten, med fodbold, ikke er stor. Men vi har vel heller ikke så mange børn 

i området for tiden. 

Fodboldnettene bliver sat op så banen kan bruges uden at bolden havner hos naboer. 

 

Skuret. 

Traileren er den ting der bliver mest brugt. Det kan man se på den. 

Ellers er der købt en ny hæk klipper. Den gamle havde gjort et godt arbejde. 

 

Økonomi. 

Vi bruger ikke mange af foreningens penge.  

Så vi er i færd med opbygge et ret stort beløb i banken. 

Vi satte kontingentet op for ikke så længe siden på grund af faste udgifter til græsklipning. 

Vi kommer tilbage til dette under punktet på dagsorden. 

 

 

 

Lidt om tilstanden i området. 

Delagtighed i foreninger. Vandværket. 

Til sidste generalforsamling, valg til bestyrelse. 

Hvis ikke alle havde stillet til genvalg, er det ikke sikkert bestyrelsen kunne blive fuldtallig. 

Hvad er tilstanden i grundejerforeningen? 

En husstand har to repræsentanter. Det er ikke holdbart. 

 

Øyvind Kristoffersen 

 

Beretningen godkendt. 

 

 
 

  

 

3. Forelæggelse af revideret regnskab 

 Formue på 70.000! 

 Regnskabet blev vedtaget. 

 

 Jørgen foreslår at der hensættes flere penge til skuret. Det var der enighed om. 

 



 

 

  

4. Indkomne forslag:  

1. Vedtægtsændringer 

 

Første ændring stryges.  

Men ændringer af datoerne bibeholdes, så den nye paragraf6 lyder: 

 

Kontingent fastsættes på den ordinære generalforsamling ved forslag fra bestyrelsen. 

Kontingent skal være indbetalt senest 1. Maj. Ved kontingentrestance tillægges et af bestyrelsen 

fastsat rykkergebyr ved påkrav nr. 1 og 2. Kontingentrestance inkl. Rykkergebyr overgives 1. august 

Til inkasso, hvis ikke en anden aftale er indgået. 

Et medlems stemmeret er suspenderet, indtil restance med påløbne omkostninger er indbetalt. 

 

Vedtægtsændringen godkendt. 

 

2. Indkøb af hjertestarter 

Anskaffelsespris kr. 18.000, årlig drift ca. kr. 3.000. 

Kildehusene vil bidrage økonomisk hvis muligt. 

 Forslaget blev vedtaget 

 

5. Kontingentfastsættelse 

 Bestyrelsen foreslår at nedsættelse af kontingentet med 100 kr. til 

 350 kr.  

Forslaget blev vedtaget 

 

6. Valg 

1. Bestyrelsesmedlemmer for 2 år (3) 

Jonas Nielsen og Sanne Østergaard genvalgt 

Justin Mark Smallbone valgt 

 

2. Suppleanter for 1 år (2) 

Pia Clausen, Anette Jensen valgt 

 

Revisor for 2 år: Jørgen Jensen valgt 

 

3. Revisorsuppleant for 1 år (1).  

Poul Erik Mogensen valgt 

 

7. Evt. 

 Der mangler en skurmand. Den skal opslås på hjemmesiden med en arbejdsbeskrivelse. 

  

 Jonas lave en Facebook-gruppen for grundejerforeningen. 

 Hjemmesiden er svær at finde, men Jonas arbejder på det. 

 

 Sejltur med Marianne F. er under planlægning. Det bliver engang i august 

 

 

 

________________________________                       ____________________________ 

Ordstyrer      Formand 

 

 

 

 

_______________________________ 

Sekretær 


